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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

 

Broj:15-04/15-1   
Sarajevo:29.04.2015.god 

ZAPISNIK  
 
 

Sa  3 sastanaka Sindikalnog odbora koji će je održan utorak 29.04.2015 godine sa 
početkom u 15:30 sati u prostorijama Sindikata SBHT na Dolac Malti. 
 
Prisutni su:Đogić Denis,Mehmedagić Sabina,Orman  Azra,Kurić Kenan,Pamuk 
Elvedin,Papić Muhamed,Selimović Senad, Sijerčić Haris, Smajlović Dževad, Suljović 
Muhamed, Šeremet Damir,Đidelija Samir,  Ukupno 12 što je  2/3 od ukupnog broja 
clanova IO OSO DSA. 
 
Ispred sekcije mladih prisutni su:Trbović Amar i Bašić Minela 
 
Ispred Nadzornog odbora je prisutan Armin Crnčević 

 
Prijedlog za dnevni red: 
 

1.Usvajanje d. reda 
2.Usvajanje sa 2 sjednice zapisnika 
3.Izbor novog sektetara OSO DSA 
4.Izvjestaj o radu izmedju dvije sjednice 
5.Izvjestaj  sa sastanka CO 
6.Izvjestaj o desavanjima u SSSBiH 
7.Izvjestaj sa FES-a i dogovor o daljim aktivnostima 
8.Vece angazovanje zena i njihove aktivnost 
9.Organizacija 1 maja 
10.Razno 
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AD/1:Ne usvaja se predloženi dnevni red već Muhamed Papić predlaže novi dnevni 
red koji se jednoglasno usvaja. 
 

1. Usvajanje novog dnevnog reda 
2. Usvajanje Zapisnika sa 2 sjednice OSO DSA 
3. Organizacija 1 maja 
4. Organizacija „MARŠA MIRA“ 
5. Izvještaj sa sastanka sindikalne omladine 
6. Izvještaj sa 2 sjednice SBHT 
7. Razno 

 
 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa druge sjednice . 
  
 
AD/3: Prijedlog da se dežurnim uposlenicima BH Telecoma DD Sarajevo za 1 maj 
podjele ćevapi te da predstavnici podružnica dostave spisak dežurnih sekretaru. 
Jednoglasno se usvaja. 
 
AD/4:Prijedlog da se imenuje organizacioni odbora za marš mira Srebrenica u 
sastavu:Suljović Muhamed predsjednik, i članovi Mehmedagić Sabina,Bašić 
Minela,Amar Trbović,Armin Crnčević,Smajlović Dževad te da se za organizaciju 
izdvoje sredstva u visini od 7000 KM jednoglasno se usvaja. 
 
Muhamed Papić informiše da če se za potrebe ove manifestacije osnovati udruženje 
Srebrenica  marš mira i da če S BHT biti glavni sponzor ovog udruženja. 
 
AD/5:Minela Bašić informiše o sastanku mladih sindikalaca o dešavanjma i 
organizaciji sindikalnih organizacija u RS-u ,Amar Trbović takođe iznosi zapažanja sa 
navedenog sastanka kako su skupljeni potpisi(peticija) protiv ZOR-a da podnosi 
incijativu da mladi organizuju skupljenje potpisa uposlenika  navedena aktivnost će 
se poceti sprovoditi iza 1 maja.Incijativa se jednoglasno usvaja. 
 
AD/6:Muhamed Papić,Muhamed Suljović i Senad Selimović informišu IO OSO DSA 
o dešavanjima sa poslijednjih sjednica S BHT,osvrnuli su se na rad sekretara SBHT 
kako ne dostavlja zapisnike sa sjednica i njegovu pasivnost u radu CO SBHT. 
rad predsjednika S BHT po osnovu odabira potpredsjednika CO SBHT i ucjenjivanja 
Muhameda Suljovića zbog navedenog,takođe informišu da je formiran tim za 
Riješenje iz ministarstva.Sjednica u Mostaru je protekla u kritikovanju IO OSO 
DSA,na što se Suljović osvrnuo na rad Samira Ibrulja u proteklom periodu.Selimović 
obavještava da su radnici Pošte tužili POST BANKU,takođe da je CO S BHT 
poduzeo sve da se na upravi riješi problem za 5% za posebne uslove rada ,dobili su 
odgovor da ce se taj problem riješiti poslije nove sistematizacije radnih mjesta i da ce 
se o tome raspravljati tj uzeće se problem u razmatranje,zatim o sastanku 
Predsjednika SBHT Ibrulja sa Premjerom Novalićem kako je osiguranje radnika ističe 
sa 29.04.2015.godine.kako če se raspravljati i uzimati u diskusiju ZOR iz 2012.god. 
 
 
 
 



3 

 

AD/7:Ne odobrava se pomoć Nikšić Mirsadi  
 
 
AD/7-1:Na Osnovu zahtjeva IO OSO Mostar za pomoć Marić Sedine koja je djete 
našeg kolege zbog teške bolesti dokumentacija u prilogu odobrava se 2900 KM 
jednoglasno.  
 
AD/7-2: Na osnovu usmenog zahtjeva Kurić Kenana za Mačkić Kerima kolegu iz 
njegove podružnice koji je imao moždani udar odobrava se pomoć od 3000 KM 
jednoglasno. 
 
AD/7-3: Jednoglasno se odobrava novčana pomoć Jašarević Ismetu od 2000 KM 
radi teške bolesti a koja če se isplatiti sa računa fonda solidarnosti. Jednoglasno se 
odobrava. 
 
AD/7-4: Prijedlog da OSO DSA neće snositi nikakve troškove koji nemaju veze sa 
uposlenicima BH Telecoma a koji su članovi S BHT ,te da ne treba  biti sponzor 
sportskim ili drugim  manifestacijama  ,niti da treba ucestvovati za pomoći koje nisu 
direktno i indirektno vezano za clanove S BHT .Jednoglasno se usvaja. 
 
AD/7-5:Šeremet i Mehmedagić traže od predsjednika finansijski izvještaj .Predsjednik 
odgovara da če biti na slijedećem sastanku IO OSO DSA. 
 
 
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu djela audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen 
je u arhivi OSO DSA. 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSODSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
  PAPIĆ MUHAMED                                                          KORIC EMIR 


